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Kan kommissionen visa vilka effekter denna åtgärd, om den genomfördes, skulle få politiskt, ekonomiskt och
handelsmässigt för förbindelserna mellan EU och Marocko och särskilt vilka de rättsliga och finansiella
konsekvenserna skulle bli inom ramen för fiskeriavtalet?

Svar från Emma Bonino på kommissionens vägnar

(12 februari 1998)

Gemenskapen har alltid fäst mycket stor vikt vid bevarandet och en sund förvaltning av fiskeresurserna. Inom
ramen för fiskeriavtalet med Marocko har gemenskapen, tillsammans med sin avtalspart, åtagit sig att införa en
politik som gör det möjligt att garantera fiskerisektorns livskraftighet på lång sikt, och då särskilt när det gäller
fisket efter bläckfisk, vilket ju är av stor betydelse för båda parters fiskeflottor.

Mot denna bakgrund anser kommissionen att en biologisk återhämtningsperiod endast utgör en del av åtgärderna
för att bevara fiskeresurserna. Kommissionen motsätter sig i princip inte en dubbelt så lång biologisk
återhämtningsperiod som den som redan fastställts i avtalet.

Denna åtgärd bör emellertid ingå i en operativ ram för de åtgärder för bevarande av resurserna som Marocko
åtagit sig att vidta och som, i båda parters intresse, skall omfatta både det storskaliga och det småskaliga
bläckfiskfisket. Detta är den åsikt som gemenskapen framförde på den blandade kommitténs möte den 3 och
4 december 1997.

När det gäller Marockos ensidiga beslut att förlänga den biologiska återhämtningsperioden fortsätter
kommissionen, i enlighet med den förklaring som antogs av rådet i denna fråga den 18 december 1997, sina
ansträngningar för att garantera efterlevnaden av de åtaganden som gjorts.

(98/C 196/156) SKRIFTLIG FRÅGA E-0048/98

från Jesús Cabezón Alonso (PSE) till kommissionen

(29 januari 1998)

Ämne: Bistånd till fredsprocessen i Guatemala

För ett år sedan skrev Guatemalas regering och den revolutionära rörelsen URNG under fredsavtalen. Vilken
summa har Europeiska unionen under detta år utlovat som bidrag till innehållet i fredsavtalen?

Ger Europeiska unionen bistånd endast på villkor att vissa delar av nämnda fredsavtal uppfylls?

(98/C 196/157) SKRIFTLIG FRÅGA E-0049/98

från Jesús Cabezón Alonso (PSE) till kommissionen

(29 januari 1998)

Ämne: Uppfyllande av fredsavtalen i Guatemala

För ett år sedan undertecknades fredsavtalen i Guatemala. Har kommissionen utvärderat i vilken utsträckning
innehållet i dessa fredsavtal har uppfyllts?

Om kommissionen har gjort en utvärdering: vilket är resultatet? Vilka slutsatser har kommissionen kommit fram
till?

Gemensamt svar
på de skriftliga frågorna E-0048/98 och E-0049/98

ingivna av Manuel Marı́n för kommissionen

(18 februari 1998)

Kommissionen har under 1997 via sitt kontor i Guatemala mycket nära följt den guatemalanska regeringens
fullgörande av åtagandena i de olika delavtalen. Dess utvärdering överensstämmer i stor utsträckning med den
som nyligen gjordes (23 december 1997) av de delegationschefer som ansvarar för övervakningen av
genomförandet av fredsprocessen i Guatemala.


